
 
 

Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 20.9.2022 kl. 19.00-21.00 
 
Deltagere ved mødet:  
Ane Stockmarr (Formand), Stine Magnussen (Næstformand), Tine Dahl Halkjer, Anne Festersen, 
Yeliz Jakobsen, Claus Roholt, Bente Karkov, Christina Wanscher, Helle Hjorth og Kåre Mortensen 
 
Fraværende: Karen Louise Reeh, Thomas Graven 
 
Referent: Kåre Mortensen 
 

Punkt: Punkt 

fremsendt 

af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 

dagsorden, ordstyrer 

og evt. 

bemærkninger til 

referat fra seneste 

møde  

 
 

 Dagsorden godkendt 
Fremadrettet vil vi sætte elevernes punkt på så tidligt 
som muligt på dagsorden. 

2. Bestyrelsen  

 

  

Opfølgning på kurset i 

august (15 min) 

 

Ane  Bordet rundt. 
Bekræftet i ens forventninger til bestyrelsesarbejdet. 
Kunne relateres til sidste års arbejde. 
Principper vs. detail. 
Medarbejder og forældre udgangspunkt. 
Godt med fælles udgangspunkt. Vi har hørt det samme. 
Godt det lå i starten af året. 
Det blev mere klart hvad opgaven er. 
Fælles introduktion er godt. 
Skolepolitik i fokus. 
Hvordan man får indflydelse. Ikke nødvendigvis reagere 
på her og nu henvendelser. 
Dejlig at blive bekræftet i at vi har en god skole ud fra 
nøgletal. 
Vi skal have det lange blik på. Det skal give retning. 
 

Forretningsorden, 

gennemgang og 

tilrettelse (30 min.) 

 

Ane Fremadrettet oprettes dokument ”Forslag til 
dagsordenspunkter” 
Indhold punkt: fremsendt af, dato, overskrift, uddybning. 
Frister tilrettes så de følger styrelsesvedtægten. 



8 dage inden mødet og dagsorden udsendes 4 dage 
inden mødet. 
 
HH kontakter BUF ifbm. afklaring af suppleanters ret til 
at stemme. 
 

Nyt fra bestyrelsen (10 

min) 

 

Ane Skole og Forældre har landsmøde i 11.-12. november. 
Program blev gennemgået. 
Frist for tilmelding er 30/9. Vi må tilmelde 3. 
Hvis man ønsker at deltage kontakter man Stine senest 
28/9. 
 

3. Nyt fra eleverne (10 

min) 

 
 
 

 Vi har fået et nyt elevråd.  
Ny formand og næstformand. 
Bente Zerlang er ny kontaktlærer i elevrådet 
 
KM undersøger hvordan Undervisningmiljørep. 
varetages i Odense Kommune. 
 
Elevrådet er inddraget i Velfærdens Fundament. 
 
Vi har også et ”Lille Elevråd” 0.-4. årgang. 
Pernille Nonved er kontaktperson. 
 

4. Nyt fra 

medarbejderne (10 

min) 

 
 
 

 Vi er i gang med medarbejder trivselsundersøgelsen. 
Vi har stort fokus på at få en høj deltagelse. 
 
I SFO har vi 4 temadage i forbindelse med 
pædagogiske lærerplaner. 
 
MinUddannelse udløber og skal derfor i udbud. Det 
fylder en del for mange lærere. Lige nu kender vi ikke 
alternativet. Der kommer en løsning i løbet af oktober. 
Der bliver lavet en risikovurdering i MED omkring skiftet 
fra MinUddannelse. 
 
Meddelelsesbog bliver en ny ting der skal arbejdes 
med. Der er noget usikkerhed omkring hvordan den 
opgave skal løses. 
Hvis der ikke kommer en fælles løsning i Odense 
Kommune, kan det blive et relevant punkt i 
skolebestyrelsen. 
 

5. Nyt fra ledelsen, (10 

min) 

 
 

 Vi har indsendt listen med ønsker til Velfærdens 
Fundament. Vi har forsøgt at samle det til nogle større 
overordnede ønsker. 
Det næste der kommer til at ske er 7. oktober hvor der 
er rundgang BKF ift. renovering og vores ønsker. 
 
Vi har emneuge i uge 41. Emnet er ”Mennesket”. 
Man er sammen på sin årgang. 
Det er en del af indsatsen for at genskabe fællesskaber 
på tværs af klasser efter corona. 
Der vil i den forbindelse være et forældre arrangement 
om torsdagen. 



Skolebestyrelsen har tidligere haft en lille ”Bod” torsdag 
aften, hvor forældre kan møde deres bestyrelse. Det 
har fungeret godt. 
Det vil vi gøre igen i år. Tine og KM aftaler videre. 
 

 

Budgetopfølgning (15 

min) 

KM Gennemgang af budget og budgetopfølgning. 
Vi ender med et overskud, men det er primært Erasmus 
midler. 
 

6. Evt. (5 min) 

 

  

 


